
ORG.0012.8.2019 

P R O T O K Ó Ł  Nr  10/2019 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 24 października 2019 r. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Roman Pawłowski 

4) Irena Wakuluk 

 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko, 

4) Grzegorz Wiktoruk 

 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Zenon Podbielski 

3) Izabela Marzena Jurczak 

4) Jerzy Olesiuk 

5) Tomasz Leoniuk 

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt, 

2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

3/ Pracownicy Urzędu Gminy 

 

         Obrady rozpoczęły się o godzinie 10.15 zakończyły się o godzinie 12.30. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

   Uwag do proponowanych zmian w porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

    Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, komisje przyjęły porządek 

posiedzenia, w następującym brzmieniu:  

 

 



1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

1) Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych 

2) Informacja o podmiotach skazanych oraz opinia prezesa sądu rejonowego 

2.   Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

2) Stawek podatku od nieruchomości 

3) Ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych 

4) Ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolu prowadzonym przez Gminę 

Nurzec-Stacja 

5) Rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Litwinowicze dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

6) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Sycze dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

7) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Borysowszczyzna dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

8) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Chanie-Chursy dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

9) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Grabarka dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

10) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurczyk dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

11) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec-Stacja dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

12) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

13) Rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Klukowicze dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

14) Rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenie w życie Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów. 

15) Załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

16) Załatwienia skargi na działalność Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

3.   Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – 

Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników 

Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 

 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Informacje o podmiotach skazanych oraz opinie prezesa sądu rejonowego przedstawił Pan 

Krzysztof Popławski. 

 

Dyskusja: 

 

Radny Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał, do jakich 

robót będą wykorzystywane podmioty skazane?  

 

Pan Krzysztof Popławski – wyjaśnił, że Urząd Gminy proponuje proste prace, które każdy 

potrafi wykonać mając na względzie  ich umiejętności czy wykształcenie. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu rejonowego. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informacje o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu 

rejonowego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok przedstawił Pan Piotr 

Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Dyskusja: 

 

Radna Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytała, skąd się wzięła kwota 

37 tys. złotych?  

 

Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – wyjaśnił, że było przewidziane opracowanie 

dokumentacji projektowej na aktualizacje studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego naszej gminy i została przeznaczona na to kwota 50 tys. złotych. Więc 

odstępujemy od opracowania planu przestrzennego zagospodarowania gminy i te środki 

przeznaczamy na dokumentację  projektową wieży ciśnień. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 



 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, w 

obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2019 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości przedstawił Pan Piotr 

Mudel. 

 

            Dyskusja: 

   

            Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – poinformował, że co roku Ministerstwo Finansów 

przekłada propozycje najniższych i najwyższych stawek podatkowych i dlatego też naszym 

obowiązkiem jest uchwalenie nowych stawek podatków na 2020 rok i co roku występują zmiany 

w podatkach. 

 

            Radna Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że w tamtym roku 

uchwaliliśmy górną granice i w tym roku spokojnie mieścimy się w propozycjach podatkowych 

Ministerstwa. 

 

            Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy - zwrócił uwagę, że Ministerstwo podwyższyło tą granicę 

i dlatego idziemy do maksymalnej z tego względu aby nie stracić subwencji oświatowej. Jeżeli 

zastosujemy ulgi podatkowe to o tyle otrzymamy niższa subwencje. Ministerstwo Finansów 

uważa, że jeżeli gmina jest bogata i stosuje niższe stawki podatkowe to przekazuje nam mniejsze 

subwencje.  

 

            Radny Pan Tomasz Leoniuk  – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej poinformował, 

że w grudniu poprzedniego roku było ustalone, że podnosimy teraz, a w kolejnym roku nie 

robimy żadnych zmian , czyli przyjęliśmy najwyższą półkę. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

 

W wyniku jawnego głosowania 1 głosem za, 12 głosami wstrzymującymi się, 2 głosami 

przeciw w obecności 15 członków Komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do 

rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis 

do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

         Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolu 

prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz 

Gminy. 

 

 Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia 

w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.  

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

świadczenia w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

          Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa 

Litwinowicze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła 

Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

          Dyskusja: 

 

           Radny Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał czy z tytułu 

między innymi rozpoczęcia i zakończenia wykonania zadania w 2021 roku wniosek został 

odrzucony?  

 

           Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że koszty przewidziane we wniosku nie są 

wystarczające na zrealizowanie zadania.  

 

           Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – poinformował, że zadanie inwestycyjne musi być 

zamknięte i nie może przechodzić na lata kolejne. Wniosek został złożony nie poprawnie. Jeżeli 

Rada Gminy uwzględni podtrzymany wniosek Pani Sołtys i Rada Sołecka może go poprawić na 

zebraniu wiejskim zmieniając zadania inwestycyjne.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa 

wniosku sołectwa Litwinowicze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w obecności 

15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Litwinowicze dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Sycze 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

           Dyskusja: 

 

            Pan Zenon Podbielski Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że wniosek Sołectwa 

Sycze jest prawidłowo opisany i należy go przyjąć.  

 

            Radny Pan Tomasz Leoniuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, 

dlaczego Sołectwo Sycze musi przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego na doprowadzenie 

wody do budynku wiejskiego skoro i tak nie wiadomo czy będą mogli z tego korzystać. 

 

            Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Inspektor Nadzoru Budowlanego 

wydał decyzje administracyjną w której wstrzymał prace budowlane świetlicy ze względu na  

samowole budowlana. Na dzień dzisiejszy Pan Wojewoda umorzył kwotę 50 tys. zł i nie 

będziemy płacić kary legalizacyjnej. Teraz należy wystąpić małymi krokami do realizacji tej 

inwestycji. Na chwilę obecną budynek będzie już zalegalizowany gdy decyzja się uprawomocni 

to stanie się budynkiem mieszkalnym. Jeśli będziemy chcieli zrobić tam coś dodatkowego 

automatycznie musimy ponownie uzyskać pozwolenie na budowę, żeby inwestycje zrealizować. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Sycze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Sycze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 



            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Borysowszczyzna dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

przedstawiła Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

            Dyskusja: 

           Pan Piotr Jaszczuk – Wójt gminy – stwierdził, że aktualny wniosek sołectwa 

Borysowszczyzna spełnia zasadność funduszu sołeckiego i powinien być przyjęty przez radnych. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Borysowszczyzna dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 

rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Borysowszczyzna dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Chanie-Chursy dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 

przedstawiła Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

             Pan Piotr Jaszczuk – Wójt gminy – poinformował, że poprawiony wniosek sołectwa 

Chanie-Chursy dalej nie spełnia wymóg funduszu sołeckiego, ponieważ  opracowanie 

dokumentacji projektowej czy opracowanie map projektowych do celów budowlanych na drogę 

nie jest to zakończenie inwestycji. Aktualnie mamy pięć projektów drogowych, które należałoby 

w pierwszej kolejności zrealizować. Opracowanie kolejnej dokumentacji projektowej wiążę się 

naruszeniem dyscypliny finansów publicznych. Nie zostały wykonane zaplanowane drogi, a 

rozpoczynamy robić następną mapę do celów projektowych.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Chanie-Chursy dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 

rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 5 głosami wstrzymującymi się, 1 głosem 

przeciw, w obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w 

sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Chanie-Chursy dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 

 

Przewodniczący posiedzenia ogłosił 10 minutową przerwę w posiedzeniu. 

 



Wznowienie posiedzenia. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Grabarka dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Grabarka dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania 8 głosami za, 3 głosami wstrzymującymi się, 4 głosami 

przeciw, w obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w 

sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Grabarka dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Nurczyk dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Nurczyk dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Nurczyk dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Nurzec-Stacja dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła 

Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Nurzec-Stacja dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2020. 



 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec-Stacja dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa 

Klukowicze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020 przedstawiła 

Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa 

wniosku sołectwa Klukowicze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 

sołtysa wniosku sołectwa Klukowicze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

na rok 2020.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 16. 

 

Do p. punktu 14-ego: 

  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia w życie Polityki 

Zarządzania Konfliktem Interesów przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie odrzucenie petycji dotyczącej wprowadzenia w życie Polityki Zarządzania 

Konfliktem Interesów.  

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje odrzuciły petycje dotyczącą wprowadzenia w życie Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów.   

 

Do p. punktu 15-ego: 

  

Projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

został odrzucony ze względu na wycofanie przez Skarżącego skargi. 

/opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji/ Zał. Nr 17. 

 

Do p. punktu 16-ego: 

  

Projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Skargę przedstawił Radny Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Poinformował, że zawiadomienie z potwierdzeniem odbioru zostało wysłane na adres 

Skarżącego, natomiast nie zostało odebrane. Komisja rozpoczęła się niepunktualnie ze względu 

na telefon od Skarżącego, który prowadził rozmowę z pracownikiem biura rady, a następnie z 

moją osobą. W rozmowie Skarżący poinformował, że nie będzie uczestniczył w komisji i domaga 

się komisji w terenie. Natomiast z treści skargi wynika, że dotyczy działalności Pana Wójta, a nie 

odkrzaczania drogi. W związku z tym w ocenie komisji nie ma przesłanek, aby komisja odbyła się 

w terenie. 

 

Uwag do przedstawionych wyjaśnień nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Radny Pan Kamil Grzyb odczytał opinię Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przeprowadzonego postepowania wyjaśniającego 

dotyczącego skargi na działalność Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w 

przedmiocie niewłaściwego zwołania komisji i niewłaściwego potraktowania petenta. 

 

Do punktu 3-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski:  

 

Radna Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytała o wywóz śmieci BIO? 

 

Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że ustawa odnośnie BIO zmieniła się i będziemy 

przystępować do zmiany przepisów prawa miejscowego w zakresie gospodarki odpadami. Ustawa 

przewiduje możliwość kompostowania BIO odpadów we własnym zakresie, dlatego musimy 

zmienić wszystkie ustawy łącznie z regulaminem. 

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                Jan Szpański 


